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Svake godine učenici se vesele 
Danu škole, ne samo jer je blizu 
kraj školske godine nego i zbog 
toga što mogu pokazati što su 
radili, kakve su uspjehe postigli 
i što su naučili. Upravo tako bilo 
je prošlog četvrtka u Osnovnoj 
školi August Cesarec Špišić Bu-
kovica gdje je u veselju, pjesmi 
i plesu, kao i brojnim pohvala-
ma obilježen ovaj važan i velik 
dan. Uz učenike, nastavnike i 
djelatnike škole, kao i roditelje 
te obitelji, ovaj dan obilježili 
su i brojni gosti, među kojima 
su bili i virovitičko-podravski 
župan Igor Andrović, načelnik 
općine Špišić Bukovica Hrvoje 
Miler, župnik crkve sv. Ivana 
Krstitelja fra Silvio Ščepanović, 
kao i ravnatelji škola s područja 
naše županije.
Prije same svečanosti 
nazočnima se obratila v.d. 
ravnateljica Ivana Simeunović 
koja je zahvalila svima koji su 

došli, a osobito učenicima zbog 
kojih škola i postoji. Zahvalila 
je i županu Igoru Androviću, 
a i načelniku Hrvoju Mileru te 
župniku fra Silviju Ščepanoviću 
te im uručila zahvalnice za 
podršku i suradnju s ovom 
školom.
Nakon toga, učenici su pokazali 

što su pripremili za ovaj dan sa 
svojim nastavnicima. 

NAGRADE ZA TRUD I 
USPJEHE 

Bilo je tu recitacije, pjesme, 
plesa, kao i mjuzikla koji je 
zajednički rad učenika i nji-
hovih nastavnica, a učenice 
su i autorice pjesama. Mjuzikl 

pod nazivom „Operacija roda“ 
posvećen je njihovoj školskoj 
rodi koja bi uskoro mogla 
postati i zaštitni znak ne samo 
škole nego i cijelog mjesta.
Potom je došao trenutak da se 
oda priznanje najmarljivijim 
i najuspješnijim učenicima 
i nastavnicima te im je v.d. 

ravnateljica Ivana Simeunović 
uručila priznanja i nagrade, a 
brojna publika neumorno im je 
pljeskala. Bilo je puno uspjeha 
koji su postignuti ove školske 
godine. Ne smiju se zaboraviti 
ni nastavnici i drugi djelatnici 
škole, jubilarci koji slave pet, 
deset, 15 i 20 godina prove-
denih u radu u ovoj ustanovi. 
Njima su također uručene na-
grade, a dobili su i zasluženi 
pljesak.
No, onaj najveći pljesak kao i 
svake godine čuva se za kraj. 
Naime, među osmašima bira se 
najučenik škole, a ove godine 
to je Petra Poldrugač. Nakon 
gromoglasnog pljeska i brojnih 
čestitki, i najučenici su uručene 
nagrade.
Na samom kraju ovog svečanog 
obilježavanja prisutni su pos-
jetili i Sajam školske zadruge 
Špišići na kojemu su mogli 
pronaći prava remek-djela koja 
su izradili vrijedni i kreativni 
zadrugari.

SVEČANO PROSLAVILI DAN OSNOVNE ŠKOLE U ŠPIŠIĆ BUKOVICI

Najučenica ove godine Petra Poldrugač
• Bilo je tu recitacije, pjesme, plesa, kao i mjuzikla koji je zajednički rad učenika i njihovih nastavnica, a 
učenice su i autorice pjesama. Mjuzikl pod nazivom „Operacija roda“ posvećen je njihovoj školskoj rodi koja 
bi uskoro mogla postati i zaštitni znak ne samo škole nego i cijelog mjesta.

Za predsjednicu izabrana Vesna Bedeković

Željka Đaković Leš

Obnavlja se 
Nogometno 
igralište Luka 
U subotu je u Sopju Za-
jednica udruga i članova 
HVIDR-a svečano proslavila 
27. obljetnicu svojeg osnutka 
i rada, na kojoj su nazočili 
virovitičko-podravski župan 
Igor Andrović i predsjednik 
Županijske skupštine Miran 
Janečić, te su priliku svojeg 
boravka u tom podravskom 
mjestu iskoristili za kraći obi-
lazak Nogometnog stadiona 
Luka, koje je trenutno u stadi-
ju obnove. Kao pravi domaćin, 
načelnik Općine Sopje Beris-
lav Androš svoje je goste up-
oznao s tim što se upravo radi 
i što se još planira napraviti 
na nogometnom igralištu, koje 
inače koristi NK Podravac 
Sopje, ali je domaćinske 
utakmice nogometne sezone 
2018./2019. radi radova 
odigrao na stadionu NK 
Standarda iz Nove Šarovke. 
– Prošle smo godine uklonili 
staru ogradu, maknuli smo 
kućice koje koriste rezervni 
igrači i delegat, izorali smo 
igralište te posadili travu koju 
smo u sušnim razdobljima, a 
bilo ih je skoro cijele prošle 
jeseni, zime i početka proljeća, 
zalijevali, i kako vidite super 
se primila, pogotovo poslije 
ovih obilnih kiša, pa smo već 
počeli kositi teren. Teren još 
treba povaljati kako bi ga 
adekvatno izravnali, postavit 
ćemo nove kućice za rezervne 
igrače i delegata, stavit ćemo 
zaštitne mreže iza golova i 
novu ogradu, a u planu nam 
je i izgradnja nadstrešnice 
uz glavni sportski objekt te 
malo kozmetičkih radova na 
okolišu. U skoroj budućnosti 
planiramo izgraditi manje 
igralište s umjetnom travom 
i tribine, za što smo se već 
prijavili na neke od ponuđenih 
natječaja – najavio je načelnik 
B. Androš.                       A.D.F. 

SOPJE U PITOMAČI DOVRŠENO PRVO RECIKLAŽNO DVORIŠTE NA PODRUČJU ŽUPANIJE 

Mještani će uskoro moći odvojeno 
odlagati zeleni otpad, gume, staklo 
• Od Ministarstva zaštite okoliša i energetike dobili smo 3,5 milijuna kuna, a od Ministarstva regionalnoga razvoja 
i fondova Europske unije 600 tisuća kuna, što znači da Općina iz svojeg proračuna za reciklažno dvorište izdvaja tek 
122 tisuće kuna. Reciklažno dvorište je završeno, sada trebamo čekati uporabnu dozvolu koju ćemo, vjerujem, dobiti 
za petnaestak dana – istaknuo je načelnik Ž. Grgačić. 

Načelnik općine Pitomača 
Željko Grgačić u četvrtak je 
potpisao zahtjev za izdavan-
je uporabne dozvole za pro-
jekt izgradnje reciklažnog 
dvorišta u općini Pitomača. 
Riječ je o projektu vrijednom 
4,2 milijuna kuna, a koji se 
sufinancira sredstvima Eu-
ropske unije. 
– Od Ministarstva zaštite 
okoliša i energetike dobili 
smo 3,5 milijuna kuna, a od 
Ministarstva regionalnoga 
razvoja i fondova Europske 
unije 600 tisuća kuna, što 
znači da Općina iz svojeg 
proračuna za reciklažno 

dvorište izdvaja tek 122   
tisuće kuna. Reciklažno 
dvorište je završeno, sada 
trebamo čekati uporabnu 
dozvolu koju ćemo, vjeru-

jem, dobiti za petnaestak 
dana. Ovo je prvo reciklažno 
dvorište u našoj županiji i 
izuzetno smo ponosni što 
smo ovaj projekt uspješno 

završili – istaknuo je 
načelnik Grgačić.
RADIT ĆE I SUBOTOM 

Kako kaže, cilj je projekta 
izgradnjom reciklažnog dvo-
rišta doprinijeti povećanju 
stope odvojeno prikupljenog 
komunalnog otpada i sman-
jenju količine otpada koji se 
odlaže na odlagališta. Ono 
će omogućiti građanima da 
mogu tijekom cijele godine, 
radnim danima i subotom, 
besplatno i u zasebne kon-
tejnere, odložiti zeleni i 
ostale vrste otpada, kao 
što su papir, otpadne 
gume, elektronički otpad, 
staklo, plastika, metal, 
aluminijske i željezne li-
menke, čime će se smanjiti 

prosječni troškovi sakupl-
janja glomaznog otpada i 
čime će se uvesti nadzor 
nad sakupljenim otpadom. 
Upravo takav način priku-
pljanja otpada preduvjet je 
za efikasnije recikliranje i 
uporabu. 
Izgradnjom takvog suvre-
menog reciklažnog dvorišta 
uspostavit će se cjelovit 
sustav gospodarenja otpa-
dom na području općine  
Pitomača što odgovara 
zahtjevima Europske unije 
i hijerarhiji gospodarenja 
otpadom kao prihvaćenim 
načinom, odnosno slijedom 
onih prioriteta koji su na-
jbolja opcija za okoliš, njego-
vo očuvanje te zdravlje ljudi.

Mirjana Lukačić 

Načelnik općine Pitomača Željko GrgačićSavjet će voditi predsjednik Kazimir Libl 

AKTIVNOŠĆU PROTIV 
POROKA

Pedesetak 
biciklista vozilo 
na Svjetski dan 
nepušenja 
U petak je održana tradicio-
nalna biciklijada u Virovitici, 
u povodu Svjetskog dana 
nepušenja, a koji se obilježava 
31. svibnja. Pedesetak 
biciklista prošlo je stazu od 
šetnice ispred Gimnazije Petra 
Preradovića, preko Rezovca, 
Borove, Suhopolja, Lukača 
do Virovitičkih ribnjaka, gdje 
je sudionike čekala okrjepa u 
jelu i piću.
– Ovom biciklijadom 
Županijski zavod za javno 
zdravstvo „Sv. Rok“, 
Virovitičko-podravska 
županija i Klub za eks-
pedicionizam i sport KEKS 
obilježavaju Svjetski dan 
nepušenja i plan nam je orga-
nizirati je i ubuduće – rekao 
nam je Goran Jurković, tajnik 
KEKS-a.                              M. Š. 


